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PROTOKÓŁ NR 0012.5.06.2020 

z posiedzenia Komisji  
Rodziny i Polityki Społecznej  

w dniu 18 czerwca 2020r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 14.00 – 14.35. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 
 
Porządek obrad: 
 
1.  Otwarcie posiedzenia. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 

3.  Wypoczynek dzieci i młodzieży.  
 

4.  Mieszkalnictwo w mieście. 
 

5.  Zadłużenia i odpracowywanie długów. 
 
6.  Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowej, 
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych. 

7.  Plan pracy na II półrocze 2020r. 
 
8.  Wolne głosy i wnioski. 
 
9.  Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
 
-  19 marca 2020r. 
-  23 kwietnia 2020r. 
 
10. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Zastępca Przewodniczącego Komisji – Grzegorz Mosoń otworzył posiedzenie  
i powitał przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.   
 
Ad. 3. 
Wypoczynek dzieci i młodzieży. 
 
Grzegorz Mosoń 
Z informacji jakie posiadam, które przekazała mi pani Bernadeta Magiera, która  
uzyskała od Dyrektora Ośrodka Pomocy Społecznej, na temat wypoczynku dzieci 
i młodzieży, wynika, iż jest bardzo nikłe zainteresowanie jeśli chodzi o tę kwestię, 
dlatego nie prowadzi się tego typu działań.  
 
Robert Cichowicz 
Na podstawie doświadczeń z lat poprzednich wynika iż nie ma chętnych na 
zorganizowany wypoczynek, rodzice sami organizowali sobie wypoczynek, na 
który otrzymywali na to dotację. 
 
Ad. 4. 
Mieszkalnictwo w mieście. 
 
Wydział Polityki Społecznej i Mieszkaniowej przedłożył radnym materiał 
Mieszkalnictwo mieście Jastrzębie-Zdrój, materiał stanowi załącznik 1 do 
niniejszego protokołu.  
 
Piotr Szereda 
Ile mieszkań socjalnych mamy rozdysponowanych? 
 
Joanna Cisek – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
Realizujemy wyroki, teraz mieliśmy informację z MZN, iż lokali jest sporo, 
aktualnie około 13, procedura będzie realizowana od lipca br.  
 
Ad. 5. 
Zadłużenia i odpracowywanie długów. 
 
Jarosław Hanzlik – Z-ca Dyrektora Miejskiego Zarządu Nieruchomości przedstawił 
temat odpracowywania długu i zadłużeń z tytułu opłat za użytkowanie obecnie                      
i niegdyś zajmowanych lokali stanowiących własność Gminy Jastrzębie-Zdrój                   
na dzień 31.05.2020r. 
 
Omówiony materiał stanowi załącznik 2 do niniejszego protokołu. 
 
Urszula Sobik 
Czy zadłużenie wyszło za życia tej osoby? 
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Robert Cichowicz 
Tak, wszczęte zostało postępowanie egzekucyjne, są to zazwyczaj wieloletnie 
zaległości.  
 
Ad. 6. 
Sprawy bieżące. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok 

Uzasadnienia do projektu uchwały udzieliła Katarzyna Prątnicka – Zastępca 
Skarbnika Miasta.   
 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2020 rok 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 

 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowej 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Jarosław Hanzlik – Z-ca Dyrektora 
MZN 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 

 
 Projekt uchwały w sprawie umorzenia należności budżetowych 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Jarosław Hanzlik – Z-ca Dyrektora 
MZN 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za–4, przeciw–0, wstrzymujących się–0.  
 
 
Ad.7. 
Plan pracy na II półrocze 2020r. 

 
Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2020r.: 
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wrzesień 

 
1. Działalność Punktu Interwencji Kryzysowej  
2. Realizacja programów socjalnych w mieście 
3. Bezpieczeństwo bezdomnych przed okresem zimowym. 
4. Sprawy bieżące 

październik 

 
1. Funkcjonowanie WSS nr 2. 
2. Sprawy seniorów w mieście.  
3. Podatki i opłaty lokalne. 
4.  Sprawy bieżące 

 
 
 

listopad  

 
1. Działalność ŚDS-u. 
2. Sytuacja rodzin zastępczych.   
3. Utworzenie Dziennego Domu Pomocy Społecznej. 
4. Sprawy bieżące. 
 

 
 

grudzień 

 
1. Budżet Miasta na 2021 rok. 
2. Lokale socjalne w mieście.  
3. Organizacja  Wieczerzy Wigilijnej dla ubogich, 
    samotnych i bezdomnych. 
4. Sprawy bieżące.  
 

 
Stanowisko przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.8. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Janusz Toborowicz 
Zapytuję o kwestię koszenia traw w mieście. jak to wszystko postępuje teraz, 
kiedy pierwszy wykos traw się zakończy? Jest dużo interwencji mieszkańców w 
tej sprawie.  
 
Robert Cichowicz 
Mamy 17 kwartałów, różne firmy wygrały przetarg w danych kwartałach, one 
decydują w zależności od stanu osobowego, kiedy kosić. Jest to kwestia 
organizacji pracy firm zajmujących się tą obsługą, dwie firmy zgłosiły, iż będzie 
opóźnienie prac ze względu na covid. Umowy są z tymi firmami zawarte do końca 
czerwca, mamy nadzieję,  że do końca czerwca pierwsze wykaszanie na terenie 
miasta zostało zakończone. Poprosiliśmy mieszkańców oraz firmy aby wskazali 
miejsca takie, które przeznaczyć można będzie na tzw. łąkę kwietną.  
 
Piotr Szereda 
Tereny na łąki kwietne nie mamy zbyt dużo na terenie miasta, miała być susza, 
jest inaczej, jako Spółdzielnia wykosiliśmy zgodnie z programem, a teraz to 
znowu zarasta. Mieszkańcy zwracają uwagę, że trawa w pasie ruchu drogowego 
sprawia, że dziecko w pasie jezdni może być niewidzialne, tak więc zarastanie 
traw w pasie ruchu drogowego nie może być. Niebezpieczeństwo wynikające z 
tzw łąk kwietnych, jest takie, że może się przekształcić w sianokosy i żeby 
nikomu nie przyszło do głowy aby to wypalać. 
 
Robert Cichowicz 
Wykaszania techniczne, które były, w pierwszej kolejności poszły w tereny, które 
powinny być bezpieczne, przy drogach. Jest oczywiste że te tereny muszą być 
podkaszane.  
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Piotr Szereda  
Aby utrzymać łąki kwietne to wymaga nakładów.  
 
Robert Cichowicz 
Może być łąka kwietna wymagająca nakładów środków finansowych tzw.  
uporządkowna lub swobodna. 
 
 
Ad.9. 
Przyjęcie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach: 
 
- 19 marca 2020r. 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
- 23 kwietnia 2020r. 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
 
Ad.10. 
Zakończenie posiedzenia. 
 
Grzegorz Mosoń- Zastępca Przewodniczącego Komisji podziękował wszystkim                           
za przybycie i zakończył posiedzenie. 
 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk  
 
               

                       Zastępca Przewodniczącego Komisji 
Rodziny i Polityki Społecznej   

  
Grzegorz Mosoń 


